

「來順豐用消費券 更多分更開心 第二輪」

條款及細則

1. 「來順豐用消費券 更多分更開心 第二輪」(“本活動”)由順豐速運(香港)有限公司(“順豐香港”)主辦，Google Inc. 及 Facebook Inc. 並沒有參與、贊助、支持、評審或管理本活動。
2. 本活動只供《順豐香港 SFHK APP》會員參加。
3. 本活動期為2021年9月1日至14日(包括首尾兩天)(“推廣期”)，並以順豐香港官方網頁顯示之時間為準。
4. 順豐香港將於推廣期內在順豐香港之官方渠道上發佈【來順豐用消費券 更多分更開心 第二輪】的帖文(“帖文”)，而參加者須於推廣期內完成以下條件，方符合參加本活動的資格：
 - i) 參加者須在順豐站或順豐營業點自行寄件或取件，並透過AlipayHK、八達通、Tap & Go「拍住賞」或WeChat Pay HK付款；或
 - ii) 參加者須使用順豐上門收派服務或在順便智能櫃取件，並透過AlipayHK、八達通或WeChat Pay HK付款；及
 - iii) 參加者須透過帖文內之Google表單連結於推廣期內提交《順豐香港SFHK APP》會員登記姓名、登記電話號碼、於推廣期內以AlipayHK、八達通、Tap & Go「拍住賞」或WeChat Pay HK付款的運單號碼、該運單的付款日期、該運單的電子支付方式及付款者身份(即寄方或收方)。

資料一經核實，每名合資格參加者可額外獲取100會員積分。於推廣期內每名合資格參加者只限每日參加本活動一次。
5. 本活動截止日期為香港時間2021年9月14日23:59，時間以順豐香港官方網頁顯示之時間為準。2021年9月15日00:00或以後提交的資料一律無效。
6. 參加者如未能提交條款4所要求的所有資料，將會被取消參加資格。
7. 額外會員積分將於本活動完結後14個工作天內存入條款4所要求之《順豐香港SFHK APP》會員帳號。
8. 本活動發放的額外會員積分有效期至2022年6月30日。
9. 合資格參加者如於2021年10月6日後仍沒有收到本活動的額外會員積分，可連同其《順豐香港SFHK APP》會員登記姓名、登記電話號碼、於推廣期內以AlipayHK、八達通、Tap & Go「拍住賞」或WeChat Pay HK付款的運單號碼、該運單的付款日期、該運單

的電子支付方式及付款者身份(即寄方或收方)電郵至hkmarket@sf-express.com查詢。

10. 順豐香港保留隨時更改、取消或補充本活動或本條款及細則之權利，而無須事前通知。
11. 如有任何爭議，順豐香港保留最終決定權。
12. 參加者參與本活動，即表示已了解並同意接受本條款及細則。
13. 參加者須同意並授權順豐香港收集、處理及使用其個人資料作得獎通知或其他一切相關用途。參加者必須確保所有填寫或提交之資料均為完整及真實無誤，以及不涉及未經准許的第三方資料，違者將被取消資格。
14. 如參加者提供之資料不正確、有遺漏、冒用或盜用任何第三者之資料，順豐香港有權取消違規者的參加資格，而毋須另行通知。
15. 本條款及細則的中英文版本如有歧義，一概以中文版本為準。

“Use Consumption Vouchers at SF for more Points and Fun (2nd Round)”

Terms and Conditions

1. “Use Consumption Vouchers at SF for more Points and Fun (2nd Round)” (hereinafter referred to as **“this Activity”**) is held by S.F. Express (Hong Kong) Limited (**“SFHK”**). Google Inc. and Facebook Inc. have not participated in, sponsored, supported, evaluated or managed the Activity.
2. Only Members of SFHK APP are eligible to participate in this Activity.
3. The period for this Activity shall be between 1st and 14th September 2021 (both dates inclusive) (**“Promotion Period”**). The time on SFHK official website shall prevail.
4. During the Promotion Period, SFHK will publish a post called “Use Consumption Vouchers at SF for more Points & Fun (2nd Round)” (“Post”) on SFHK’s official channels. Participants have to complete the following conditions so as to be qualified to participate in this Activity:
 - i) Participants must personally send or pick up parcels at SF Store or SF Business Station, and make payment through AlipayHK, Octopus, Tap & Go or WeChat Pay HK; or
 - ii) Participants must use SF’s door to-door pick up or delivery services or pick up parcels at EF Lockers, and make payment through AlipayHK, Octopus or WeChat Pay HK; and
 - iii) Participants must submit the registered member names and telephone numbers of SFHK APP, waybill numbers paid by AlipayHK, Octopus, Tap & Go or WeChat Pay HK, payment dates of such waybills, payment method of such waybills and payers’ identity (i.e. Sender or Receiver) during the Promotion Period.

Once the submitted information is verified, each qualified participant will receive an extra 100 member points. Each qualified participant is eligible to participate once a day during the Promotion Period.
5. This Activity will end at 23:59 on 14th September, 2021. The time on SFHK official website shall prevail. All information submitted on or after 00:00 on 15th September, 2021 will be invalid.
6. Participants who fail to submit all the information described in Clause 4 will be disqualified for participation.
7. Extra member points will be credited to the member accounts of SFHK APP described in Clause 4 within 14 working days after the end of this Activity.
8. Extra member points issued under this Activity are valid until 30th June, 2022.
9. Qualified participants who fail to receive the extra member points after 6th October, 2021 can send the registered member names and telephone numbers of SFHK APP, waybill numbers paid by AlipayHK, Octopus, Tap & Go or WeChat Pay HK, payment dates of such waybills,

payment method of such waybills and payers' identity (i.e. Sender or Receiver) in an email to hkmarket@sf-express.com for enquiry.

10. SFHK reserves the right to change, cancel or supplement this Activity and/or revise these terms and conditions at any time without prior notice.
11. In case of any dispute, the decision of SFHK shall be final.
12. By participating in this Activity, the participants accept and agree to be bound by these terms and conditions.
13. Participants must agree and authorize SFHK to collect, process and use their personal information for award notification or all other related purposes. Participants must ensure that all the submitted information is complete, true and correct, and does not involve unauthorized third party information. Participants who violate this term will be disqualified.
14. If the information provided by the participants is incorrect, contain omission, fraudulently use or inappropriate third party information, SFHK reserves the right to disqualify such participants from participating without prior notice.
15. In case of any discrepancy between the English version and the Chinese version of these Terms & Conditions, the Chinese version shall prevail.